
ZAKAJ TAKO?

Pomaranče zdaj gnijejo,
pozimi pa jih najbrž ne bo

Že nekaj časa se po naših tr-
govinah dobesedno valjajo kupi
pomaranč, kajti zdaj so le redki
tisti, ki jih kupujejo. In zakaj ne-
ki bi jih kupovali, če je letina
dobra in je vsepovsod dovolj
svežega domačega in za name-
ček še kvalitetnega sadja, ki sta-
ne tudi polovico manj od poma-
ranč. Te namreč veljajo 86 di-
narjev in so največkrat samo za
okras v trgovinah.

Ni jih malo, ki se sprašujejo,
kdo jih je uvozil v tem času, ko
je vendar jasno, da nam deviz
primanjkuje na vseh koncih in
krajih in bi jih lahko mnogo ko-
ristneje uporabili. Kje je vest na-
ših trgovcev, da si v času obilice
drugega sadja privoščijo takšno
razkošje, da ne rečemo razme-
tavanje. Res je, da so pomaran-
če dragoceni vitamini, a teh ne
potrebujemo zdaj, marveč jih
bomo pozimi, ko drugega sadja

ne bo več, ko bo ponudba mno-
ho siromašnejša od zdajšnje.
Zna pa se zgoditi, da pomaranč
tedaj sploh ne bo...

Zakaj so pomaranče zdaj na
trgu? Odgovorni so trdili, da jih
niso uvozila slovenska podjetja,
marveč srbska, da bi popestrila
ponudbo in turistom pokazala,
kako bogat (beri neumen) je naš
trg. Se torej gremo Potemkino-
ve vasi? Vse kaže, da je temu
tako, kajti pozimi, ko ne bo turi-
stov, tudi pomaranč po vsej ver-
jetnosti ne bo. Če pa bodo, bo-
do le v majhnih količinah in to
za praznike, tako je bilo rečeno
pri Sadju-zelenjavi in Slovenija-
sadju. Gotovo je samo za li-
mone.

Kaj ne bi bilo pametneje, da b
pomaranče, ki zdaj služijc
očem, rajši uvozili takrat, ko b\
nam tudi najbolj koristile?
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